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Vraag Antwoord

U vraagt eenmalig een krediet en er is een structurele verlaging, hoe 
dienen wij dan onderstaande te lezen als er hier wordt gesproken over 
een (mogelijke) structurele kostenpost. Waar is deze verwerkt/gaat 
verwerkt worden?

Een mogelijk (nieuwe) structurele kostenpost om rekening mee te houden bij 
uitbesteding zijn de kosten van een regiefunctionaris. 22 Deze kosten komen 
boven op de prijsopgave van het belastingkantoor. Verder is van belang om te 
onderzoeken in hoeverre er sprake is van structureel doorlopende overhead, zie 
de toelichting bij het afwegingscriterium

De (mogelijk) structurele kostenpost waar in deze zinsnede aan wordt gerefereerd, is 
alleen van toepassing voor de gemeente Veenendaal. De medewerkers van het team 
belastingen zijn de afgelopen jaren in dienst geweest van de gemeente Veenendaal. Zij 
waren ook gehuisvest in Veenendaal. De structureel doorlopende overhead ziet 
bijvoorbeeld op de managementstructuur en huisvesting die anders ingericht (kan) 
worden nu dit team straks niet meer als zodanig en in volle omvang werkzaam is bij de 
gemeente Veenendaal.

Waren er in 2020 op enigerlei wijze signalen dat:

 Veenendaal reeds overwoog om zijn belastingen ook uit te gaan 
besteden?

 Er binnen de afdeling belastingen al geluiden waren dat het geen 
werkzame situatie was.

1. Nee. In 2020 overwoog de directie van de gemeente Veenendaal niet om de 
belastingtaak uit te besteden. 

2. Bij het huidige management en de huidige (inhuur) medewerkers van de gemeente 
Veenendaal zijn geen signalen bekend uit die tijd. 
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Op basis van onderstaande tekst: Het is dus mogelijk dat als alleen 
Woudenberg voor de GBLT kiest dat er dan alsnog, extra, kosten komen 
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voor ontvlechting?

Ten slotte zorgt de gezamenlijke overgang van de VRW-gemeenten naar GBLT 
ervoor dat dit op een kostenbewuste manier kan plaatsvinden. Indien 
Woudenberg zich eerst zou moeten ontvlechten vanuit Veenendaal om de 
werkzaamheden vervolgens bij een andere partij onder te brengen, zal dit naar 
verwachting tot veel hogere incidentele kosten leiden.

Indien Renswoude en/of Veenendaal zou besluiten om de belastingtaken niet naar GBLT 
over te dragen, zal dit inderdaad van invloed zijn op de kosten die Woudenberg moet 
maken voor ontvlechting. Mocht dit het geval zijn, komen wij hier uiteraard bij u op terug.

Overigens is inmiddels bekend dat de Veenendaalse stukken met betrekking tot het 
uitbesteden van de taken naar GBLT in de raad als een hamerstuk worden behandeld. 
Verder zijn er op dit moment geen indicaties dat Renswoude een ander besluit gaat 
nemen.


